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Protokół nr III/2024 z sesji Rady Gminy Warlubie w dniu 27 maja   

2024 r. 

III Sesja Rady Gminy Warlubie rozpoczęła się dnia 27 maja 2024 r. w obecności 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych, zgodnie 

z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 609 i 721), 

stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000 w sali narad nr 21 w Urzędzie Gminy Warlubie, ul. 

Dworcowa 15.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Damian Dominikowski. 

Protokolantem obrad był inspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pan Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformował, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Warlubie została 

umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali narad nr 21 w Urzędzie 

Gminy Warlubie, na tablicy informacyjnej obok stanowiska ds. obsługi Rady Gminy 

w Urzędzie Gminy, na stronie internetowej BIP oraz na stronie internetowej Gminy. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy uprawnieni 

uczestnicy sesji, zgodnie ze Statutem Gminy Warlubie, otrzymali porządek obrad 

i wszystkie niezbędne materiały związane z porządkiem obrad. Zapytał, czy są jakieś 

propozycje do zmiany porządku obrad? Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i głosowanie nad nimi: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2024 rok, 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Warlubie na lata 2024-2033, 

3) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Warlubie, 

4) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych Gminy Warlubie, 

5) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu 

(Kurzejewo), 

6) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu 

(Bzowo), 
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7) w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIV/265/2021 z dnia 25 listopada 2021 r. Rady 

Gminy Warlubie w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Warlubie, 

8) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Warlubie na lata 

2024-2028, 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Warlubie, 

10) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Warlubie. 

6. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy Gminy Warlubie 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2023 roku”. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Warlubiu 

za rok 2023. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej . 

9. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 

2023. 

10. Analiza kosztów funkcjonowania placówek oświatowych w gminie oraz stanu 

zatrudnienia, na dzień 30 kwietnia 2024 r. oraz ocena potrzeb w zakresie zadań 

inwestycyjno-remontowych szkół w Gminie Warlubie. 

11. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 1 i Ad 2 

Jak wyżej. 

Ad 3 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy nr II/2023 z dnia 20 maja 2024 r. można się było zapoznać na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, a także w dniu obrad. Radni nie wnieśli żadnych 

uwag i zmian do protokołu jw., wobec czego uważa się, że został przyjęty. 

Ad 4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Pan Wójt Gminy: Dzień dobry, witam serdecznie Panie Przewodniczący, Panie 

i Panowie Radni, Panie i Panowie Sołtysi, Szanowni goście i mieszkańcy. 

Przedstawię informację odnośnie działalności gminnych jednostek.  

1 maja Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Turystyki zorganizował półmaraton im. 

Bronisława Malinowskiego.  

2 maja obchodziliśmy Dzień Flagi poprzez wywieszenie flag państwowych przy 

ulicach i domach. 

3 maja uczestniczyliśmy Mszy Świętej w intencji Ojczyzny w kościele parafialnym 

w Warlubiu. Następnie odbył się krótki poczęstunek oraz występy artystyczne 

uczniów SP w Warlubiu.  
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24 maja Gminny Ośrodek Kultury zorganizował wyjazd na konkurs szachowy dla 

dzieci z całej Gminy. 

6 maja odbyło się zaprzysiężenie Radnych oraz Wójta na nową kadencję. 

Następnego dnia osobiście miałem przyjemność uczestniczyć w uroczystości 

otwarcia nowej Biblioteki Gminnej w Świekatowie, gdzie miałem okazję poznać nowo 

zaprzysiężonych samorządowców Powiatu Świeckiego. 

Inne spotkanie, na którym byliśmy w międzyczasie, to uczestniczyłem na spotkaniu 

z Radnymi powiatowymi naszego okręgu. 

Z Panią Sekretarz uczestniczyłem spotkaniu z posłem Panem Łukaszem 

Schreiberem, który gościł z wizytą u nas. Jednocześnie uczestniczył w spotkaniu 

z sąsiednim włodarzem, Wójtem Gminy Dragacz Panią Dorotą Krezymon. 

16 maja odbyło się spotkanie Zarządu Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych 

Gminy Warlubie, gdzie nastąpiło podsumowanie zebrań wymienionych jednostek 

oraz podsumowanie roku ubiegłego. 

20 maja odbyliśmy spotkanie z przedstawicielami projektu Centralnego Portu 

Komunikacyjnego, podczas którego zostały przedstawione trzy koncepcje linii 

kolejowej szybkiego ruchu wraz z budową drogi technicznej na terenie naszej Gminy. 

22 maja spotkaliśmy się z przedstawicielami biura projektowego budowy linii 

energetycznej wysokiego napięcia. Będzie projektowana linia 400 kW. Jest ona 

projektowana dla  elektrowni atomowej w Choczewie na Pomorzu. Trasa linii będzie 

przebiegać również przez naszą Gminę. Na tę chwilę też nie ma koncepcji 

konkretnej, więc jakby żadnych planów ani map nie udostępniamy, gdyż jako takich 

nawet nie mamy, ponieważ istnieje kilka koncepcji tej trasy. W ciągu roku ma być ta 

trasa konkretnie przedstawiona przez biuro projektowe, wtedy będą konsultacje 

społeczne końcowe. Mapa zostanie przedstawiona radnym do zaakceptowania 

i wówczas przystąpimy do konsultacji społecznych. 

Tego samego dnia mieliśmy spotkanie dotyczące kontynuacji budowy przedszkola 

w Warlubiu. Państwo wiecie, z dotychczasowym wykonawcą została rozwiązana 

umowa w grudniu ubiegłego roku. Było ogłoszone postępowanie przetargowe na 

wykończenie, jednakże ze względu na brakujące środki w budżecie, na tę chwilę 

około 4 000 000,00 złotych, to postępowanie zostało unieważnione. 

Inwestycje, które są jakby w toku realizacji. W tym tygodniu miało nastąpić 

podpisanie umowy na realizację inwestycji pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynku Szkoły Podstawowej w Warlubiu”, polegające na wymianie centralnego 

ogrzewania i wymianie kotłów, pieców węglowych na gazowe. Jednakże mamy taką 

sytuację, iż firma, która była druga w przetargu, odwołała się od postępowania. 

Zarzuciła ona pierwszemu wykonawcy, pierwszemu oferentowi, że niepoprawnie 

wyglądają jego referencje i najprawdopodobniej miała rację. Będziemy musieli 

prawdopodobnie postępowanie unieważnić. Jest pewne ryzyko, ponieważ prace 

w obiekcie szkolnym muszą odbywać się w wakacje, bo są później zajęcia lekcyjne, 

więc może być problem z wykonaniem w terminie wakacyjnym, gdzie teraz bardzo 

dobrze byłoby to zrealizować. 

Z innych  inwestycji, 10 maja  zakończono przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Bzowo. 
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Rozpoczęto prace geodezyjne i w terenie w ciągu drogi wewnętrznej w miejscowości 

Warlubie, ul. Wybudowanie Nowskie. 

W tym tygodniu planujemy ogłosić postępowanie przetargowe na budowę sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Wielki Komorsk etap I, II i III.  

Planuję również w czerwcu ogłosić postępowanie przetargowe na budowę sieci 

wodociągowej w miejscowości Blizawy oraz Warlubie. 

Z innych tematów, trwają na terenie gminy kontrole szamb i przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Pozostałe kontrole odbędą się w miesiącach czerwiec i lipiec. 

W ostatnim okresie odbywały się kontrole, przeglądy wszystkich obiektów, budynków 

należących do Gminy Warlubie. Przeglądy zakończono 20 maja, 

Z ważniejszych tematów, w szkole w Warlubiu trwa budowa podjazdu dla osób 

niepełnosprawnych. Najprawdopodobniej jutro nastąpi odbiór tych prac, zakończenie.  

16 maja odbyły się egzaminy ósmoklasistów w szkołach podstawowych. 

Z takich dodatkowych informacji, proszę Państwa była w przedszkolu kontrola 

z sanepidu. Z zaleceń pokontrolnych wynika, iż musimy jakby troszeczkę poprawić 

stan techniczny elewacji i ścian wewnętrznych. Mamy termin dość długi, do 31 

sierpnia 2024 roku. Na tym zakończę. 

Ad 5 

Rada Gminy rozpatrzyła i głosowała, kolejno według porządku obrad, nad projektami 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2024 rok. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzył dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej 

Pani Mirosława Danielewicz i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej 

Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący 

Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr III/6/2024 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2024 

rok została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. Raport z głosowań 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2024-2033. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzył dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 
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Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej 

Pani Mirosława Danielewicz i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej 

Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący 

Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr III/7/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata 2024-2033  została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Warlubie. 

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzył dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock i Przewodnicząca Komisji Działalności 

Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje zaopiniowały 

projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Przewodnicząca Komisji 

Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 6 głosami „za” i 1 głosem 

„przeciw”. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr III/8/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 

5 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat 

za świadczenia udzielane przez oddziały przedszkolne przy szkołach 

podstawowych Gminy Warlubie. 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski Gminy przedstawił projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

i otworzył dyskusję na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący 

Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock i Przewodnicząca Komisji 

Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie   

6 głosami „za” i 1 głosem „przeciw”. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr III/9/2024 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych Gminy Warlubie została 
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przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski przedstawił projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

i otworzył dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pan 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock, 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz 

i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk 

poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr III/10/2024 w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu została przyjęta. Stanowi ona 

załącznik nr 7 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski przedstawił projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

i otworzył dyskusję na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący 

Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji 

Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz i Przewodnicząca Komisji Działalności 

Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje zaopiniowały 

projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pan 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała Nr III/11/2024 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIV/265/2021 

z dnia 25 listopada 2021 r. Rady Gminy Warlubie w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowej na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy Warlubie. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski przedstawił projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

i otworzył dyskusję  

w tym temacie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Piątkowski poprosił 

o doprecyzowanie na czym konkretnie polegają zmiany w uchwale. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski wyjaśnił, że §10 ust. 4 otrzymuje 

następujące brzmienie: „4. Od roku 2022 i w latach następnych ustala się termin 

przyjmowania wniosków na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków do 15 lipca danego roku”, a § 11 ust.1 otrzymuje następujące brzmienie: 

„1. W terminie do 31 lipca danego roku zostaną poinformowani Wnioskodawcy, 

którzy zostali zakwalifikowani do dotacji na budowę przydomowej oczyszczalni 

ścieków oraz Wnioskodawcy rezerwowi, którzy zostaną zakwalifikowani jeśli 

poprzedni Wnioskodawcy zrezygnują z realizacji przedsięwzięcia.”. 

Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz 

i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk 

poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr III/12/2024 w sprawie zmiany Uchwały 

nr XXXIV/265/2021 z dnia 25 listopada 2021 r. Rady Gminy Warlubie w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej w Gminie Warlubie na lata 2024-2028. 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska  przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

i otworzył dyskusję na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący 

Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji 

Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz i Przewodnicząca Komisji Działalności 

Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje zaopiniowały 

projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pan 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała Nr III/13/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie 

Warlubie na lata 2024-2028 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 10 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Wójta Gminy Warlubie. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Monika Szydłowska 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady 
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poinformował, iż projekt omawianej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzył dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie 

podjęto. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Mirosława Danielewicz 

i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk 

poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr III/14/2024 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Wójta Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 

11 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

10)  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego Gminy Warlubie. 

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzył dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Joanna Bock, Przewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej 

Pani Mirosława Danielewicz i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej 

Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący 

Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr III/15/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 12 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad 6 

Kierownik ROA Pani Kamila Marendowska przedstawiła Sprawozdanie z realizacji 

„Rocznego Programu współpracy Gminy Warlubie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2023 

roku”. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Sprawozdanie jw. Stanowi załącznik nr 14 

do protokołu. 

Ad 7 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska przedstawiła Sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Warlubiu za rok 2023. Dyskusji na ten 

temat nie było. Sprawozdanie jw. Stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad 8 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska przedstawiła Ocenę zasobów pomocy 

społecznej. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Dokument jw. Stanowi załącznik nr 16 
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do protokołu. 

Ad 9 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska przedstawiła Roczne sprawozdanie 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2023. Dyskusji na ten temat 

nie było. Sprawozdanie jw. Stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad 10 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski przedstawił Analizę kosztów 

funkcjonowania placówek oświatowych w gminie oraz stanu zatrudnienia, na dzień 

30 kwietnia 2024 r. oraz ocenę potrzeb w zakresie zadań inwestycyjno-remontowych 

szkół w Gminie Warlubie. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz: Ile w tym roku wynosi zwykła subwencja na 

jedno dziecko? A ile na dziecko o specjalnych potrzebach?  

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski: Subwencja oświatowa, która jest 

przyznawana, gdzie podałem Państwu kwotę ogółem 9 563 565,00 zł, jest to 

subwencja na wszystkie zadania oświatowe, które subwencja obejmuje. Na jedno 

dziecko, w przeliczeniu, to trudno to mówić, bo jest to ekonomiczne podejście do tej 

sprawy. W tej całej subwencji również znajdują się dzieci o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych. Z tej kwoty 800 500,00 zł jest przeznaczonych właśnie na te dzieci. 

Jeżeli chodzi o te środki, które są przeznaczane na te dzieci,  wg metryczki 

subwencji oświatowej każde dziecko w zależności potrzeb edukacyjnych ma inne 

dofinansowanie z subwencji. I tak są dofinansowania np. rzędu 6 000,00 zł bądź 

20 000,00 zł w skali roku. Jak Państwo widzieli w zestawieniu w większości te 

pieniądze, które otrzymujemy od państwa w subwencji są przeznaczone na 

wynagrodzenia nauczycieli. Na utrzymanie bieżące obiektów, to jest już z budżetu 

własnego Gminy. Wracając do Pani pytania, ile dokładnie na poszczególne dziecko 

przypada, to jest to uzależnione od rodzaju potrzeby edukacyjnej danego dziecka, 

gdyż jest to kwota tutaj skomasowana. Jeżeli by mnie Pani zapytała o konkretny 

rodzaj niepełnosprawności, to wtedy bym mógł powiedzieć i odnieść do danego 

rodzaju niepełnosprawności. Na każde z tych dzieci otrzymujemy inną kwotę 

dofinansowania i każde z tych dzieci ma swoją przypisaną wartość, którą państwo 

przelicza i tak samorząd otrzymuje subwencje. Tak więc trudno mi się odnieść do tak 

zadanego pytania. Na każde dziecko jest to inna kwota. Z roku na rok mamy coraz 

mniej dzieci w Gminie i w stosunku do roku poprzedniego mamy znaczny spadek 

uczniów w Gminie. Od 1 września ten spadek będzie postępował również w edukacji 

przedszkolnej. W związku z tym pieniądze, które w tym roku otrzymaliśmy 

w większości też zostały wypisane w informacji, zostały przeznaczone na pokrycie 

podwyżek dla pracowników pedagogicznych, gdyż planowane przez nas 12%, 

o czym była mowa w ubiegłym roku przy projektowaniu budżetu, okazało się 13% 

podwyżek. Różnice pomiędzy planowanymi podwyżkami, a rzeczywistymi, które 

ogłoszono w lutym tego roku, pokrywa Gmina.           

Radna Pani Karolina Gburczyk: Dlaczego koszt dowozów do szkół w naszej Gminie 

wynosiły 1 218 000,00 zł, gdzie w gminach ościennych taki koszt mieści w granicach 
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260 000,00 zł do 600 000,00 zł? 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski: Koszty, które zostały tutaj Państwu 

przekazane jeżeli chodzi o dowożenie, są to koszty związane z całym rozdziałem 

80113. W związku z tym tam są również koszty i dowożenia, i utrzymania taboru 

własnego oraz wszystkich kosztów, które Gmina ponosi, również zatrudnienie 

naszych opiekunek, kierowców, utrzymaniem własnego taboru. Są tam również 

koszty zakupu biletów miesięcznych, które również Gmina realizuje. Tak że te koszty, 

które zostały Państwu przedstawione, to nie są tylko koszty za dowożenia, ale 

również wszystkie pozostałe, inne koszty.     

Więcej głosów w dyskusji nie było. Dokument jw. Stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

Ad 11 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Piątkowski: Chciałem zapytać odnośnie 

placów zabaw, bo miały być przetargi i co dalej się z tym dzieje? Druga sprawa, to 

sprawa drzew w Bzowie od CPN do kościoła. Tam są takie dwa bardzo stare drzewa. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz: W Wielkim Komorsku od jakiegoś czasu na 

przystanku autobusowym nie ma kosza na śmieci. Przydałoby się, aby coś tam 

zawiesić, bo wisi tam taki czarny worek i tak niefajnie to wygląda i nie do końca 

spełnia swoją rolę. 

Pan Wójt Gminy: Odnośnie kosza na śmieci, to oczywiście trzeba go powiesić. 

Odnośnie placów zabaw, Bzowo, Bąkowo i Wielki Komorsk, to były dwa 

postępowania przetargowe, wszystkie unieważniane. Z tytułu jednego – braku 

środków. Rozważmy teraz sytuację dalszego postępowania w zakresie ograniczenia 

wyposażenia placu zabaw w  Wielkim Komorsku. Będziemy to konsultować. Trzeba 

stwierdzić, że tam jest temat taki, że jest to działka dzierżawiona. Właściciel nie 

wyraża zgody na sprzedaż. Jest to inwestycja w większości finansowana ze środków 

zewnętrznych, więc musi być realizowana w tych trzech miejscach, więc też 

w Wielkim Komorsku. Innej działki tam nie mamy. Postępowanie będzie więc 

realizowane, ale w mniejszym zakresie. Odnośnie wycinki drzew to temat jest znany. 

Może wypowie się Pan Kierownik.    

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski: Teraz jest okres lęgowy do 30 

października. Możemy to zrobić na jesieni. 

Radny Pan Damian Osmański: Mam pytanie odnośnie utylizacji tych folii rolniczych. 

Miała być utylizacja do końca maja. Mamy koniec maja i ta zbiorka się nie odbyła. 

Czy Gmina przystąpiła do programu utylizacji eternitu na budynkach gospodarczych? 

Bo w tamtym roku było coś takiego i czy w tym roku też to będzie się odbywało?   

Pan Wójt Gminy: Odnośnie zbiórki tych folii, to na dniach będzie to ogłoszone, Środki 

finansowe są na to zabezpieczone. Odnośnie eternitu, to ponownie proszę Pana 

Kierownika.  

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski: Odnośnie utylizacji eternitu, to 

dotychczas funkcjonował program na lata 2021-2023 i ten program się skończył 

w 2023 r. Rozliczyliśmy program. Na ten rok, czekamy na ruch Wojewódzkiego 
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Funduszu Ochrony Środowiska, bo z tej instytucji korzystamy. Największe 

zapotrzebowanie jest na utylizację, transport i demontaż dachów. Na tą chwilę 

propozycji nie mamy. I czekamy po prostu na dalszy rozwój sytuacji.  

Radna Pani Monika Szydłowska: Czy nasza Gmina będzie brała udział  w programie 

tzw. dofinansowanie ciepłego mieszkania?   

Pan Wójt Gminy: Proszę o odpowiedź Pana Kierownika. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski: Jeżeli chodzi o ten program, to 

kontynuujemy program czyste powietrze. 

Radna Pani Monika Szydłowska: A dlaczego nie uczestniczymy w tym programie? 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski: Pytanie dlaczego jest zawsze trudne. 

Ze względu na braki kadrowe w referacie.  

Pan Wójt Gminy: Odnośnie tego ciepłego mieszkania, to jeżeli będzie możliwość to 

w najbliższych dniach, jeżeli będzie możliwość skorzystania, to postaramy się 

przystąpić. Skorzystam z tego, że jestem przy głosie. Nie wiem, czy Państwo wiecie, 

ale dzień 27 maja od 2000 r. jest Dniem Samorządu Terytorialnego. Z tego tytułu 

wszystkim Państwu, Państwu Radnym, Sołtysom, pracownikom pragnę złożyć 

najserdeczniejsze życzenia pomyślności w pracy, w życiu osobistym, aby nasze 

wspólne działania były jak najbardziej doceniane przez mieszkańców, bo owoc tej 

pracy jest często niezauważany. Patrząc z boku, to się wydaje, że jest to proste, a to 

tak nie do końca wygląda. Jeszcze raz wszystkiego dobrego.     

Sołtys Sołectwa Krusze Pan Sławomir Staniak: Była już poruszana kwestia równania 

dróg, żeby w najbliższym czasie dokonać tego równania. Proszę też o wykoszenie 

pobocza drogi od remizy w stronę Fletnowa.    

Pan Wójt Gminy: Prace na pewno będą realizowane. Problem może być w tym 

temacie, bo ciągnik jest potrzeby do kosiarki i do równiarki. Nie da się tych prac 

wykonać równocześnie. Chodzi też głównie o bezpieczeństwo i przy skrzyżowaniach 

i przy zjazdach postaramy się w pierwszym rzędzie te trawy wykosić.   

Sołtys Sołectwa Bzowo Pani Paulina Długosz: W sprawie szczepienia psów. Czy 

wiadomo coś na temat, bo mieszkańcy dopytują, bo zawsze było w maju, więc może 

już coś wiadomo na ten temat? 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski: Jeżeli chodzi o szczepienie psów, to 

na pewno ono się odbędzie. Jednak Gmina, Urząd nie może ingerować w działania 

lekarzy weterynarii i narzucić im terminów. Wiadomo, że to się odbędzie. Dzwoniłem 

już do naszego lekarza weterynarii. Może jeszcze dodam, że to że szczepienie może 

jest opóźnione, nie zwalnia mieszkańca z posiadania aktualnego szczepienia 

przeciwko wściekliźnie.  

Ad 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący Rady zamknął obrady III sesji 

Rady Gminy Warlubie o godz. 1136. 

Protokołował 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
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/-/ Sławomir Kania 

Przewodniczył 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Damian Dominikowski 

 

 


